

Mp3 Saak Saakul 1' - Wanted



[DOWNLOAD HERE](#)

Musique Africaine Congolaise, par l'illustre Saak Saakul de l'ancien "Trio Madjesi". Ca va bouger. 13 MP3
Songs WORLD: African, WORLD: African- Central Show all album songs: Wanted Songs Details: His Majesty Saak Saakul I His Majesty owes his noble title to his admirers in recognition of his musical talent. Saak Saakul started out playing in bands in Kinshasa, his home town. His reign began in 1969 when he joined the group Vv led by his friend Verckys. Under the pseudonym Max-Sinatra, Saak became the star of the group. His success in Zaire led to him beginning to write his own songs, the first of which were Fifi Solange, Marie Sango and Pronostic. Then, with two comrades from Vv, the Congolese Djeiskain and the Angolan Mario, Saak founded the trio Attaque Bazooka, which came to be known as Madjesi, an acronym of their names for which Saak used his patronymic, Sinuku. They began performing live at the Vis--Vis bar in Kinshasa. Their devoted following clambered onto vantage points on the neighbouring buildings to see them, resulting in the collapse of the roof of a church on one occasion. The following year, they were invited to perform at the mammoth concert organised to coincide with the world title bout between Mohammed Ali and George Foreman in Kinshasa, sharing a billing with B.B. King and James Brown. Today, the trio's reign has come to an end but His Majesty Saak Saakul I is not about to abdicate. The last album of Saak Saakul I: Wanted Top Africa About the artists/biographies

***** Sa majest Saak Saakul 1er Son titre de noblesse, il le doit ses admirateurs, en guise de reconnaissance musicale. Premier de la ligne, Saak Saakul débute dans de petites formations de Kinshasa, sa ville natale. Son règne commence véritablement en 1969 quand il intègre l'orchestre Vv dont Verckys, un ami, est le membre fondateur. Il devient la vedette principale, sous le nom de Max-Sinatra. Le succès qu'il remporte auprès du public zairois le mène à l'écriture (Fifi Solange, Marie Sango et Pronostic sont les premiers titres dont il est l'auteur). Puis, avec deux acolytes de

l'orchestre Vv, le Congolais Djeiskain et l'Angolais Mario, il fonde le trio Attaque Bazooka, qui s'appellera ensuite Madjesi (fusion de leur trois noms, dont le sien, Sinuku, héritage paternel). Côté scène, il débute au Vis-à-Vis, un bar de Kinshasa. Les fans d'chans montent aux sommets des bâtiments environnants. Leur enthousiasme est tel, qu'il entraîne l'affaissement du toit de l'église ! L'année suivante, c'est le concert enement, organisé lors du match de boxe entre Mohamed Ali et George Foreman à Kinshasa, où se sont galement produits B.B. King et James Brown. Aujourd'hui, le règne du trio est terminé mais Sa majesté Saak Saakul 1er ne se sent pas prêt à abdiquer. Voici le tout dernier album de Saak Saakul 1er : Wanted Top Afrique Biographie des artistes.

[DOWNLOAD HERE](#)

Similar manuals:

[MP3 In Color - In Color \(the Lamp Album\)](#)